
 

 

 

Inbreng CDA tijdens raadsvergadering 26 september 2019 over het 
cultuurkwartier 

 

Cultuurkwartier 

Destijds in februari had het CDA veel vragen bij de eerste voorstellen voor het cultuurkwartier 
en die vragen hebben wij nog steeds. Ik zal ze nu niet stellen, maar bewaren voor januari als 
de voorstellen voor het cultuurkwartier aan de raad worden voorgelegd.  

Dit neemt echter niet weg dat wij Als CDA achter het voorstel staan dat er een Technisch 
programma van eisen en een uitgewerkt ontwerp komt. Daar is op zich niets mis mee. Daarom 
zullen wij ook instemmen met het voorstel. 

Wij blijven ons echter wel afvragen hoe Explorius een Technisch programma van eisen en een 
uitgewerkt ontwerp kan maken nu er nog zoveel onzeker is.  

Onduidelijk is nog hoe het met Boogie Woogie verder gaat en er zijn ook nog geen afspraken 
met een bioscoop. 

Concrete vragen aan de wethouder zijn: wordt er in het ontwerp rekening gehouden met een 
Popzaal en een balletzaal? 

Betekent dit niet dat er straks weer opnieuw moet worden gerekend als we dit wel weten? De 
wethouder heeft in de commissie doen geloven dat dit geen probleem is, maar wij zijn daar nog 
niet gerust op. 

Daarnaast delen wij ook de zorgen die door VW en D’66 in de commissie zijn uitgesproken 
omtrent de financiële consequenties. 

Want welke extra kosten komen er straks nog meer, dus hoe vaak moeten we nog weer de 
portemonnee trekken? 

De wethouder gaf in de commissie aan dat hij niet kon beloven dat dit niet vaker zal gebeuren. 

De angst hierbij is: zwemmen we niet steeds verder een fuik in, waar we straks niet meer uit 
kunnen zonder dat het ons heel veel geld gaat kosten. 

 
 

Samengevat: het CDA kan instemmen in met dit voorstel, maar heeft nog veel vraagtekens bij 
het cultuurkwartier 

 


